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Verslag 16 maart bestuursvergadering 
Aanwezig: Thanh, Paul, Marc, Lanji, Arnaud, Alexandra, Jotika 
Afwezig: 

 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
 
2. Verslag 9 februari 2022 
• Het verslag is akkoord en daarmee vastgesteld. 
•  Actielijst, behandeld 

o Vwb de informatieborden zal gekeken worden naar mogelijkheden om informatie 
op te hangen. Bv binnenkant raam wijklokaal. 

 
3. Mededelingen en binnengekomen stukken 
• De Riewinga Wierenga heeft eind februari het voorzitterschap neergelegd, en is ook uit het 

bestuur getreden. Thanh Punt vanaf dat moment de nieuwe voorzitter.  
• Vanwege de wisseling van het voorzitterschap wordt de ALV niet op 23 maart, maar op 20 

april gehouden.  
• Overleg Stadsdeel West van 16 februari 2022.  

Tijdens het overleg is aangegeven dat de wijk Reitdiep ook belang heeft bij het 
verkeersoverleg mbt Zernike.  

• Kennismaking wijkwethouder Berndt Benjamins. De wethouder was ziek, en alleen even 
digitaal aanwezig. Er werd een presentatie gegeven door de gemeente van een nieuwe 
website: West050. De gemeente zal gevraagd worden om dit te presenteren bij de ALV.  
De presentaties van de andere wijken leverde ook weer ideeën op voor onze eigen wijk. 
Afgesproken om een foto-wedstrijd te organiseren. 

• O2G2: Afspraak met Peter Wijnsma is nog niet rond. Lokaal kan langer blijven staan dan 
eerder aangegeven, nl tot 2030. Vereniging wil proberen onafhankelijk te worden van de 
school wat betreft toegang en toiletten.  

• Reitdiephavenrun: De groep die het organiseerde gaat hiermee niet mee door. Gevraagd 
zal worden of er een draaiboek is.  

• Speelplekken: Er zijn veel reacties gekomen op de vraag over de vervanging van de 
speeltoestellen op de eilanden. Commissie verkeer zal ook aanschuiven bij het overleg 
over de vervanging op 24 maart.  
 

4. Kennismaking nieuw aspirant bestuurslid 
Alexandra Groote wordt voorgesteld als aspirant-bestuurslid. Zij wil haar taken 
begrenzen tot communicatie en nieuwsbrief. Het bestuur is blij dat Alexandra wil 
toetreden tot het bestuur, en zal haar tijdens de ALV voordragen als bestuurslid.  

 
5. Financiële rapportage 

Het aangepaste concept verantwoording 2021 en begroting 2022 worden 
gepresenteerd en toegelicht.  
Verantwoording: Er is minder subsidiegeld uitgegeven aan activiteiten tov 
begroting, dit moeten we terugbetalen. Onderscheid zal gemaakt worden tussen 
reservering nieuw gebouw en regulier onderhoud. 
Begroting: Aangezien de opbrengsten niet de kosten dekken wordt voorgesteld 
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om het contributiegeld aan te passen. Voorstel is om het contributie vanaf 2022 te 
verhogen naar 15 euro. Een paar bewoners hebben al betaald voor 2022, die 
hoeven dit jaar dan de verhoging nog niet te betalen.  
De begroting zal nog aangepast worden en opnieuw rondgestuurd naar het 
bestuur vóór de ALV.  
 

6. Agenda ALV 
Goedgekeurd 
 

7. Afscheid voorzitter 
Er zal nog gevraagd worden of zij bij de ALV aanwezig zal zijn.  
Cadeau wordt besproken.  
 

8. Verzoek Paasfeest 
De voorgestelde begroting voor het paasfeest wordt goedgekeurd. Dit zal nog 
meegenomen worden in de aan te passen begroting. Er zal een bericht geplaatst 
worden op Facebook en de website.  
 

9. Aanvraag subsidie gemeente 
Er kan subsidie aangevraagd worden bij de gemeente, tot 3000 euro. Dit kan 
gebruikt worden om, na de coronamaatregelen, weer activiteiten te herstarten. 
Besloten wordt om het wijklokaal aantrekkelijker te maken. Een voorstel zal opgezet  
worden.  
 

10. Verzekering en brandblussers 
Er zijn 2 offertes aangevraagd voor brandblussers. Besloten wordt om de 
goedkoopste te nemen. Dit is bij een lokaal bedrijf. Naast de aanschaf zijn de 
jaarlijkse kosten dan 12,95 ex BTW.  
 

11. Gebruik wijklokaal door mensen buiten de wijk 
Nav een verzoek van buiten de wijk om het wijklokaal wekelijks te gebruiken: 
Bestuur geeft aan dat het lokaal er is voor en door wijkbewoners. Een aantal opties 
zijn besproken, oa de mogelijkheid om ook wijkbewoners mee te laten doen in de 
activiteit. De voorzitter neemt het op met degene die hierover een vraag gesteld 
had. 
 

12. Vacature wijkkrant 
Bij de copyshop is nagevraagd of zij ook de vormgeving van de wijkkrant kunnen 
doen. Dat doen zij niet, maar er is wel een naam doorgegeven van iemand die dat 
wel kan. Hier zijn echter kosten aan verbonden. Aangezien alles voor de wijk 
vrijwillig wordt gedaan, zoekt het bestuur nu ook naar een vrijwilliger. Er zal een 
oproep gedaan worden op de website/facebook en nieuwsbrief.   
 

13. Website 
De redacteur van de nieuwsbrief en de secretaris hebben de website bekeken, en 
ideeën opgedaan voor vernieuwing/update. Dit is besproken met de webmaster. 
Die heeft aangegeven dat hij wel dergelijke aanpassingen kan doen, en wil dat ook 
graag doen.  
Een van de voorgestelde wijzigingen is het plaatsen van foto’s bij de namen van de 



Pagina 3 van 3 

bestuurders. Dit wordt goedgekeurd. De voorzitter zal iemand vragen om de foto’s 
te maken. 
 

14. Vacature activiteiten 
De voorzitter en de secretaris zullen een tekst opstellen voor vacatures voor: 
activiteiten en vormgeving wijkkrant.  

 
15. Stand van zaken commissies 

Financiën: De kascommissie heeft de financiële verantwoording al goedgekeurd. Een van 
de 2 leden zal opstappen, er zal dus gezocht moeten worden naar een nieuw lid. Dit zal o.a. 
ook tijdens de ALV gedaan worden. 
Duurzaamheid  
De commissie komt op dit moment niet meer bij elkaar. De informatie op de 
website blijft wel zichtbaar, omdat het interessante informatie is voor de 
wijkbewoners. 
Verkeer en veiligheid 
De voorzitter gaat contact zoeken met de wijkvisie. De vraag is welke raakvlakken 
er zijn. 
 

16. Rondvraag 
• De agenda voor de ALV moet 2 weken van te voren naar de leden verstuurd 

worden.  De voorzitter zal een concept rondsturen.  
• Financiële rapportage voor de ALV  moet ook tijdig klaar zijn om goede pdf 

van te maken. 
 

17.  Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering. 


